
The Chinese version shall prevail in case of any discrepancies between the English and Chinese version. 
 (2024.04 製作) 

國立臺灣師範大學健康促進與衛生教育學系 

博士班畢業論文口試申請書 
Ph.D. Final Oral Defense Application Form 

研究生(name)       ，現於本學系博士班   年級肄業，已修畢規定

畢業學分並將預計於   年  月  日前完成論文，擬參加本（   ）學年度第   

學期博士學位論文考試。 

Graduate student (name), from the Ph.D. program (grade 00), who has fulfilled the 

graduate credits requirement, is expected to complete his/her thesis before 

(year/month/date). I am hereby applying for the final thesis defense in the fall/ spring 

semester of (year). 

論文題目為 My thesis title is：                     

中文：(Chinese)                                                           

英文：(English)                                                           

附呈論文口頭發表(進度報告)紀錄二份及論文全文初稿一份。 

Attached are two copies of progress reports and the full-text first draft of the thesis. 
※學位論文是否須進行研究倫理審查？ □否 No；□是 Yes，請於離校時檢附結案證明 

  （提醒：研究倫理案件之審查至少需7-10個工作日，請盡早申請。） 

Does the thesis require a research ethics review? If so, please attach the Certificate of Case Closure upon 
school leaving day. (*Note: Research ethics review typically takes 7-10 working days, so please apply as 
early as possible.) 
研究生：_______________       系主任：____________________ 
Student Signature                                       Dean’s Signature  (主任欄由系辦呈上簽核) 

 

研究生 Name： 

學號 Student ID： 

電子郵件帳號 email： 

聯絡電話 Phone Number： 

預計口試日期 Expected date of the oral defense:  

Form A 

審核結果 Result： 
(經      年     月     日      學年度第     學期第     次

研究生學位考試審議委員會審查) 

□同意口試申請 Accepted 
□不同意口試申請 Not accepted，原因: 
 
承辦人 Undertaker:              


